
 

 

Aan: College van B&W Barneveld 
 
Betreft: schoolvoorziening basisonderwijs in nieuwbouwwijk Bloemendal 
Barneveld, 14 december 2023 
 
Geacht college, 
 
Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad wil onze 
fractie vragen stellen over de schoolvoorziening basisonderwijs in nieuwbouwwijk 
Bloemendal. 
 
De afgelopen jaren heeft onze fractie zich steeds hard gemaakt voor voldoende 
schoolruimte zodat ouders de keuze hebben om kinderen in hun eigen wijk naar school 
te laten gaan. Dit vanuit de overtuiging dat kinderen de kans moeten hebben om in de 
volle breedte te kunnen opgroeien in hun eigen wijk waardoor de sociale cohesie stijgt, 
onnodige verkeersbewegingen voorkomen worden én dit gezamenlijk bijdraagt aan 
leefbaarheid en welbevinden van onze inwoners. De afgelopen jaren heeft het college al 
bijgedragen aan diverse nieuwe schoolcomplexen, zoals bijvoorbeeld de uitbreiding IKC 
Juliana in Barneveld, de vernieuwde Koningin Beatrixschool in Kootwijkerbroek en de 
nieuwe basisschool De Vlindertuin in Voorthuizen. Toch maken we ons zorgen over de 
uitbreiding van de beoogde nevenvestiging voor PCO Gelderse Vallei in nieuwbouwwijk 
Bloemendal. 
 
Over de nieuwbouw van een nevenvestiging voor de PCO Gelderse Vallei in Bloemendal 
hebben we inmiddels ook gesproken met vertegenwoordigers van het schoolbestuur. 
Hieruit blijkt dat volgens een eerdere groeiprognose de school recht zou hebben op 8 
klaslokalen. Uit de gesprekken blijkt ook dat die prognoses zijn gedaan op basis van 
eerdere ontwerpen van Bloemendal, waarna vanwege de huidige woningmarkt en 
behoefte aan meer betaalbare starterswoningen een ander woningaanbod gerealiseerd 
zal worden dan bij deze groeiprognose het geval was. Er worden meer woningen 
gebouwd in Bloemendal dan aanvankelijk verwacht was en dan dus het geval was bij de 
gehanteerde prognose. Bovendien werden in de raadsvergadering van september 2022 
2 moties aangenomen: 1 motie waarin werd opgeroepen om actief met schoolbesturen 
te spreken over creëren van ruimte voor passend onderwijs én 1 motie waarin werd 
opgeroepen om actief te werken met semipermanente gebouwen die voor een periode 
van in ieder geval 20 jaar ingezet kunnen worden als overlooplocaties.  
 
De recente geschiedenis heeft ons getoond dat de groeiprognoses van 
leerlingenaantallen in de gemeente Barneveld te laag uitvallen t.o.v. de realiteit. Zo zijn 
er te weinig schoollokalen gerealiseerd in Veller én was in de Wikselaarse Eng ook snel 
sprake van een tekort. Ook het IKC Juliana bleek snel na de nieuwbouw alsnog 
uitgebreid te moeten worden. Omdat het aantal woningen in Bloemendal ook nog eens 
gestegen is, maken we ons zorgen over de groeiprognose die is gehanteerd voor deze 
nieuw te realiseren schoolvoorziening. Zeker omdat de nabij gelegen IKC Juliana ook na 



 

 

de recente uitbreiding alweer alle lokalen gebruikt en daarmee bijna vol lijkt te zitten.. 
 
Gezien de genoemde overwegingen en context, stelt onze fractie de volgende vragen: 
 
1- In hoeverre klopt het beeld dat in de groeiprognose is uitgegaan van een woonwijk 
van 1500 i.p.v. 1800 woningen waaronder een substantieel hoger aantal betaalbare 
starterswoningen? 
 
2- Als dit beeld klopt, wat betekent dit voor de groeiprognose op basis van het nieuwe 
aantal woningen en is een hoger aantal klaslokalen dan niet passender? 
 
3- In hoeverre heeft u met het schoolbestuur gesproken over de gewenste invulling van 
passend onderwijs en waarom lijkt het boogde concept af te wijken van de wensen van 
het schoolbestuur? 
 
4- In hoeverre bent u bereid om – als gevolg van de veranderde context, de druk op de 
huidige nabij gelegen school én de veranderende omvang van Bloemendal -  de volgende 
aanvullende maatregelen te bieden: 
 

a. In overleg met het schoolbestuur nu al voorbereidingen te treffen voor een 
toekomstige uitbereiding, zodat dit t.z.t. snel gerealiseerd kan worden? 

b. In overleg met het schoolbestuur te zorgen voor semipermanente 
schoollokalen conform bovenstaande? 

c. In overleg met het schoolbestuur toch meer klaslokalen te realiseren dan in 
het huidig voorstel? 

d. In het geval van extra klaslokalen deze dusdanig te ontwerpen dat het in de 
toekomst – als er na vele jaren sprake kan zijn van leegstand - ook voor 
andere doeleinden geschikt kan zijn (bijv. als zorgcentrum, ontmoetingsplek 
etc.)? 

 
Onze fractie kijkt met zorg naar de schoolvoorzieningen in Bloemendal. Het IKC Juliana 
zit na de recente prachtige uitbreiding al min of meer vol en de nieuwbouwwijk 
Bloemendal bevat uiteindelijk meer woningen dan wijk De Vaarst. Het gevoel bestaat 
daarom dat de boogde extra huisvesting niet voldoet en al snel onvoldoende zal blijken 
te zijn. Wij hopen dat we dit kunnen voorkomen door kritisch naar de groeiprognoses te 
kijken in relatie tot de recente ontwikkelingen in de wijk. Daarmee hopen we een 
situatie als in Veller te kunnen voorkomen en voldoende schoollokalen in Bloemendal 
(en de Vaarst) te houden en krijgen. 
 
Wij zien uit naar uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Henk Wiesenekker 


